
 
 
 

  
 
 
 

 
 

Skolebestyrelsesmøde den 24. marts 2022 
Deltagere  

Referent  

Fraværende  

 
 
 

Punkt Dagsorden og referat 
1 Godkendelse af referat 

Ref Godkendt 

2 Nyt fra elevrådet 

Ref  

3 Nyt fra skolen – herunder budget, sportstilbud/foreningssamarbejde, Workshops 
SP-tilbud, SKB-valg  

Ref Budget for skole, 10. klasse og FO gennemgået og godkendt. Næste skoleår 
forventes en elevnedgang bl.a. da den sidste ’Ramløse-årgang’ går ud af 9. klasse 

til sommer. Der er taget højde for elevnedgang i budgettet, og vi forventer at slå 
stillinger op inden sommerferien. Nyansættelser i FO:  
Den inddragende proces om specialtilbuddene er i gang. Der har været afholdt 
workshops med alle SP-tilbud og forældre+elever har fået spørgeskemaer. 
Følgende opstiller til SKB-valg: Lotte, Bo, Rasmus, Jesper – 4 år, Trine+Signe – 2 
år. Skolen har afholdt Japandag med besøg af den japanske ambassadør. Det 

globale samarbejde har stor betydning ift. at skabe nysgerrighed på det 
anderledes, at tale om andre kulturer. 

4 Godkendelse af princip: 
Alkohol og rygning – er indskrevne sanktioner reelt mulige?  

Ref Princippet godkendt med enkelte justeringer. 

5 Telefoner i FO 

Telefoner i lille 

FO.docm
  

Ref Dokumentet er udarbejdet af FO-medarbejderne og formidles ud til forældrene. 
Det kommer til at indgå i velkomstfolderen. 

6 Trafik (Overvejelser bedes gjort inden mødet) 

• Indhold af skriv til KTM-udvalget. Der foreligger forslag til følgende 
punkter: 

o Bom ved indkørsel til brandvej fra Skolegade 
o Alternativ kys og kør-område ved Skolegade 
o Belysning af fodgængerovergang 
o Generelt bedre belysning på og omkring skolen; herunder fra P-

pladsen på Boagervej og hen til skolen 
o Nyt fodgængerfelt ved bestående kys og kør 

o Fartbegrænsning (et politianliggende) 
o Fartbegrænsende foranstaltninger 
o Skiltning 

• Vi skal drøfte kontinuerlige indsatser på trafikområdet 
o Skiltning ved skolen (”Valgplakat-format”) 

o Kontinuerlige indsatser ved Skolegade og Boagervej – formiddage 
og eftermiddag – forældreråd på alle årgange skal inddrages 

o Sedler i forruderne 
▪ Skolebestyrelsen som underskriver 
▪ Vil forældre/SKB-medlemmer gå intervalture 



 
2/2 

▪ Er det den rigtige fremgangsmåde? 
o Skriv på Aula fra SKB-formanden/SKB om udfordringerne 
o Skriv til eksterne brugere af skolens faciliteter (og svømmehallen)  

Ref Skoleledelsen har drøftet de trafikale udfordringer omkring skolen i Driftsgruppen 

med repræsentanter fra Kemp-L og Byg og ejendomme i GK, og der arbejdes med 
et oplæg til en helhedsløsning for en sikker skolevej.  
FO-plakaterne hænges op på skuret i en periode. 

7 Aktuelt til/fra byrådet 

Ref BUS-møde den 15. marts. Info følger på kommende møde. 

8 Status på aktionsgrupper: 

• Nyhedsvideo 
• Velkomstmateriale 

Ref Bo kontakter Karen mhp optagelse af nyhedsvideo. 
Rasmus samler tråde i velkomstmaterialet. De enkelte dele er næsten klar. 
Velkomstmaterialet skal oversættes (skolen står for dette) 

9 Status på årshjulet 

Ref Rasmus opdaterer årshjulet. Obs på at indsætte Møde med forældrerådene, 
børnefestival.  
Næste møde rykkes til den 5. maj – møde med forældreråd kl. 17.30-19.00, SKB-

møde 19-21. 

Rasmus skriver besked til forældreråd. Karen udsender. 
Juni-mødet rykkes til den 8. juni kl. 18.00 

10 Evt. 

Ref Info på AULA om madudsalg efterlyses – Karen følger op. 

 
 
 
 
 
 

 
 
 


